
Želimo si prijaznejšo zimo
Očem ne moremo verjeti, da

je tistih 50 cm sveže odeje izgi-
nilo v nekaj dneh in da se je tudi
letos ponovilo že kar utečeno
pravilo, da ljubljanskim šolar-
jem odjuga zagreni zimske po-
čitnice.

Kljub toplim dnem pa vsi še
niso pozabili mrzlega začetka
letošnjega leta. Zapisali smo
že, da smo se kar dobro držali
— in to je res, čeprav je bilo
tudi nekaj škode, saj so zamrz-
nile številne instalacije in še
več, kot sedaj vemo, nam bo
odkrila pomlad. Prav gotovo pa
smo si pridobili novih spoznanj
zlasti o naših gradnjah, toplot-
nih izolacijah in pripravljenosti
na izredne razmere. Klobuk dol
pa seveda našim železničar jem,
komunalcem, mestnemu potni-
škemu prometu in delavcem
Toplarne. Tudi kašelskim ga-
silcem, ki so oskrbovali nekaj
hribovskih kmetij z vodo, ko je
te začelo zmanjkovati, gre zah-
vala.

Zanimjvo je tudi, da so v ste-
klenjakih vrtnarije Sostro,
kljub surovemu mrazu in ledu
zunaj, v njih lepo cvetele orhi-
deje — cvetice tropskega pod-
nebja (na sliki) in to brez težav,
kot nam je rekla Pavla Pirc, le
več kuriva so porabilL (Foto:
Dušan G.


